

# School Fees 2023-24

1. Application Fee

	RMB
Application Fee for all students	2,000

# 2. Annual Tuition Fee Due to government regulations, prices are subject to change

International Programme	Chinese Bilingual Programme	French International Programme	RMB
Early Years - Nursery, Prek-1 & Prek-2		PS & MS	168,000
Primary - Kindergarten	Kindergarten	GS	238,000
Primary and Middle School (Grades 1 – 8)	Grades 1 – 5	CP – CM2	268,000
High School (Grades 9 – 12)			278,000

# 3. Capital Levy Fee – Required for new students entering Kindergarten through Grade 12

		RMB
One Payment (full payment, one time charge)		60,000
Two Annual Payments (For families who will enroll at least two years)	Year 1	36,000
	Year 2	28,000
Three Annual Payments	Year 1	24,000
(For families who will enroll at least three years)	Year 2	24,000
	Year 3	20,000

# 4. Bus Fee – Optional Due to government regulations, prices are subject to change

The cost per student per year is:	RMB
Shekou Area	11,500
Jingshan – Primary/Secondary Campus	7,000
Nanshan District (excluding Shekou)	13,000
Beyond Nanshan District	16,000

# 5. Testing Fee & Retesting Fee

	RMB
Testing Fee	1,500
Retesting Fee	800

# 6. Lunch Fee – Optional Prices subject to change. Please visit school website for details and other food options.

Students may bring their own lunch or purchase lunch from SIS's food service provider	
Nursery - Kindergarten	RMB37/meal
Grades 1 - 5	RMB38/meal
Middle and High School	RMB39/meal

### Tuition

Tuition includes all texts and resource materials, technology, uniforms for school sports teams, School Without Walls expenses, library and database membership, high speed/wireless internet access, sports and fitness facility access. Note: additional fees may apply for interscholastic travel.

The school fees provide each student with either an iPad/MacBook or laptop in grade 4 and higher. In lower primary, students are provided with access to classroom devices. iPads and MacBooks remain the property of SIS for a period of three years. At the end of 3 full years (from date of issue) the device is fully owned by the family. Devices issued for less than 3 years may be purchased on a buyout plan available from the finance department.

## Payment/Billing

Tuition is payable in RMB. Late penalties apply. Payment in US Dollars or another currency must be arranged prior to payment with the finance office.

*New Students Enrolling Mid-year and for the Next Academic Year:* Billing for school tuition and capital levy will be sent upon acceptance and is due immediately. If payment is not received within 7 working days the seat will be released. Students cannot start school until the payment is made. If a student withdraws within 30 days of receiving their admission offer, the paid invoice will be refunded less the RMB 30,000 non-refundable deposit. Students who withdraw after 30 days of the admission offer will be refunded 40% of the full tuition paid.

# School Fees 2023-24



*Annual Re-registration for Returning/Continuing Students:* Each March parents will be asked to confirm their attendance for the following academic year. The tuition and capital levy will be invoiced in April and is due no later than May 15<sup>th</sup>. Seats are not guaranteed unless the fee has been fully paid. If a continuing student withdraws their applications between May 15th and June 30<sup>th</sup>, the paid invoice will be refunded less RMB 30,000. Students who withdraw after July 1<sup>st</sup> will be refunded 40% of the full tuition paid.

The enrollment of any student is a private contract between the parent and the school, regardless of any arrangement the parent may have with an employer concerning the payment of school fees. The parent always remains responsible for the payment of all school fees.

### Method of Payment

Application, Tuition and Capital levy fees are payable by wire transfer.

ACCOUNT NAME: 单位名称:	SHENZHEN SHEKOU INTERNATIONAL SCHOOL 深圳市蛇口外籍人员子女学校
RMB ACCOUNT NO .:	744557931015
USD ACCOUNT NO .:	762757963273 (Note: US dollar equivalence is calculated using
USD ACCOUNT NO	1 USD = 6.8 RMB)
BANK NAME:	BANK OF CHINA, QIANHAI SHEKOU BRANCH
开户银行:	中国银行股份有限公司前海蛇口分行
BANK ADDRESS:	18 TAIZI ROAD, SHEKOU SHENZHEN, CHINA
SWIFT CODE:	BKCHCNBJ45A
联行号:	104584001119

Important: it is essential to email SIS a copy of the bank transfer slip on the day payment is made. It is critical that the names of all students must accompany the wire transfer payment instructions. The school name must be correct.

# Application Fee

A non-refundable application processing fee must be paid to complete the application process. The application fee may be paid by wire transfer, WeChat or in person in the finance office by Union Pay or cash. Enrolled students who withdraw and reapply will not need to pay an additional application fee. The application fee is valid only for the academic year for which the application is submitted and only one submission may be considered. Exceptions are students in the wait pool or who are not accepted. The application fee may be applied to the next academic year by re-applying for admission no later than March 1<sup>st</sup>.

# Capital Levy

This one time fee is non-transferable and non-refundable. The full year's capital levy fee is assessed (regardless of entry date) on all new students enrolling in Kindergarten through grade 12. Students enrolled in nursery, prek-1 or prek-2 are exempt from the capital levy fee until the year they enter kindergarten. This fund supports future facility enhancements and long term planning and other capital expenses such as construction, technology, furniture and fixtures

	capital expenses such as c		ology, turni
100%	First two children	50%	Third child
25%	Fourth child	0%	Fifth child

\*Capital Levy payment plan. The capital levy fee can be made in one payment or in two or three annual installments with a service fee.

## Late Entry Policy

For new students enrolling after the start of the school year in August, a 10% decrease of the full year's tuition will be applied for each successive enrollment month. Fees in September are 90% of the full year's fees, October 80% concluding with May at 10% of the full year's fees.

## Withdrawal Policy

If a student withdraws from the school at any time prior to January 31<sup>st</sup>, 40% of the full tuition paid will be refunded. If a student withdraws from February 1<sup>st</sup> - March 31<sup>st</sup>, 20% will be refunded. No other refunds for early withdrawals can be considered. Please notify the admissions office 30 days prior to the student's last day.

## **Overdue Payments**

In the case of financial delinquency, all school records will be withheld. Any student whose tuition is outstanding will not be allowed to attend school until payment is made. Late penalties apply. Questions about bills and payments should be directed to the finance office.

## **Tuition Adjustment**

Note: In the event of a financial crisis or if an unforeseen deficit arises, the school sponsor has the right to increase or revise fees at any time during the school year.

# 2023-24 学费

# 1. 申请费

	RMB
申请费 – 适用所有学生	2,000

Shekou International

# 2. 全年学费 基于政府规定,价格可能有所变动

国际部	中英双语部	法语国际部	RMB
幼儿部 - Nursery, Prek-1 & Prek-2(2、3、4岁)		PS & MS	168,000
小学 - 学前班(5岁班)	学前班	GS	238,000
小学及初中(1-8年级)	1-5 年级	CP – CM2	268,000
高中(9-12年级)			278,000

## 3. 建校费-适用于入学学前班至 12 年级的新生

		RMB
一次性付款(一次性付清全款)		60,000
两年分期付款 (适用于至少就读两年的家庭)	Year 1	36,000
(但用)主少就读网车的家庭)	Year 2	28,000
三年分期付款	Year 1	24,000
(适用于至少就读三年的家庭)	Year 2	24,000
	Year 3	20,000

# 4. 校车费-可选 基于政府规定,价格可能有所变动

每个学生每年:	RMB
蛇口区域内	11,500
鲸山到小学或中学校区	7,000
南山区(蛇口除外)	13,000
南山区以外	16,000

## 5. 考试费&重考费

	RMB
考试费	1,500
重考费	800

## 6. 午餐费-可选 价格可能有所变动。请访问官网获取更多信息。

学生可自带午餐或从 SIS 餐食供应商处购买	
Nursery - 学前班	RMB37/餐
1-5年级	RMB38/餐
初高中 6 - 12 年级	RMB39/餐

### 学费

学费包括所有教学文本和资源材料、科技设备、学校运动队的制服、School Without Walls费用、图书馆和数据库会员、高速/ 无线网络、运动和健身设施使用。注意:校际旅行可能需要支付额外费用。

学费为4年级及以上的每位学生提供 iPad 或 MacBook。在小学低年级,学生可以使用教室内的电子设备。iPad 和 MacBook 仍 为 SIS 的财产,有效期为三年。在3整年结束时(从派发之日起),该设备完全归家庭所有。派发时间少于3年的设备可以根据 财务部门提供的买断计划购买。

### 付款/账单

学费以人民币支付。逾期罚款适用。如需以美元或其他货币付款,请于付款前与财务部确认。

**学年中和下一学年入学的新生:** 学费和建校费的账单将在录取后发出,并立即到期。如果在7个工作日内未收到付款,则该学位将被取消。学生需在学费付清后才可入学。如果学生在收到录取通知书后 30 天内退学,已支付的学费将在扣除 30,000 元不可退还的押金后退还。在收到录取通知后 30 天后退学的学生将退还已支付全部学费的 40%。



# 2023-24 学费

在读学生的年度重新注册: 每年三月,家长将需要确认下一学年是否继续就读。学费和建校费账单将于4月开具,最迟于5月15 日到期。到期日之后未缴费的学生学位将不能保留。如果确认续读学生在5月15日至6月30日期间申请退学,已支付的费用将 在扣除 30,000 元后退还。7 月 1 日之后退学的学生将退还已支付全部学费的 40%。

任何学生的入学都是家长与学校之间的私人合同,无论家长与雇主就支付学费有何安排。家长应始终为支付所有学费负责。

## 付款方式

报名费、学费及建校费可通过银行转账支付。

ACCOUNT NAME: 单位名称:	SHENZHEN SHEKOU INTERNATIONAL SCHOOL 深圳市蛇口外籍人员子女学校
RMB ACCOUNT NO .:	744557931015
USD ACCOUNT NO .:	762757963273 (注意:美元付款汇率为 1 USD = 6.8 RMB)
BANK NAME:	BANK OF CHINA, QIANHAI SHEKOU BRANCH
开户银行:	中国银行股份有限公司前海蛇口分行
BANK ADDRESS:	18 TAIZI ROAD, SHEKOU SHENZHEN, CHINA
SWIFT CODE:	BKCHCNBJ45A
联行号:	104584001119

重要提示:请在付款当天通过电子邮件向 SIS 发送银行转帐单的副本。请在转账备注栏内备注所有孩子的姓名。学校名称必须正 确填写。

# 申请费

家长需支付不可退还的申请受理费 2000RMB 才能完成申请流程。申请费可通过转账、微信支付或到财务办公室使用银联卡或现 金支付。退学并重新申请的已注册学生无需支付额外的申请费。申请费仅对提交申请的学年有效,并且只适用于一次提交。例外 情况是候补名单中的学生或未被录取的学生,申请费可在不迟于3月1日重新申请入学后适用于下一学年。

# 建校费

此一次性费用不可转让且不可退还。对学前班至 12 年级的所有新生征收全年的建校费(无论入学日期)。幼儿园 nursery、prek-1 或 prek-2 就读的学生免收建校费,直到进入学前班。该基金支持未来的设施改进和长期规划以及其他资本支出,如建筑、科 技、家具和固定装置。

100%	前两个孩子	50%	第三个孩子
25%	第四个孩子	0%	第五个孩子
*建校费付款计划。	建校费可以一次性支付,	也可以分为两年或三	年连同服务费一起支付。

### 学年中插班入学政策

对于8月份学年开始后入学的新生,接下来每个月入学的全年学费将减少10%。9月份入学的费用是全年费用的90%,10月份是 80%,最后5月份是全年费用的10%。

### 退学政策

如果学生在1月31日之前的任何时间退学,将退还已支付全部学费的40%。如果学生在2月1日至3月31日退学,将退还 20%。3月31日后退学将不退还任何学费。请在学生最后一天上学的30天前通知招生办公室。

### 逾期付款

在费用拖欠的情况下,所有学校成绩单都将被扣留。任何拖欠学费的学生在付款前不得上学。逾期罚款适用。有关账单和付款的 问题应联系财务办公室。

### 学费调整

注意:如果发生金融危机或出现不可预见的赤字,学校赞助方有权在学年中随时增加或修改费用。